

嚴重精神病指定醫院名單

出版日期: 2016 年 8 月 15 日

List of Designated Hospitals for Severe Psychiatric Illness

Published Date: 15 Aug 2016

此嚴重精神病指定醫院名單(「此列表」)只適用於危疾全攻略及危疾全守衛。

This List of Designated Hospitals for Severe Psychiatric Illness (the "List") is only applicable to Crisis VCover and Crisis XDefender.

城市 City	醫院 Hospital	地址 Address
香港 Hong Kong	雅麗氏何妙齡那打素醫院 Alice Ho Miu Ling Nethersole Hospital	新界大埔全安路 11 號 11 Chuen On Road, Tai Po, New Territories
香港 Hong Kong	青山醫院 Castle Peak Hospital	新界屯門青松觀路 15 號 15 Tsing Chung Koon Road, Tuen Mun, New Territories
香港 Hong Kong	九龍醫院 Kowloon Hospital	九龍亞皆老街 147A 號 147A Argyle Street, Kowloon
香港 Hong Kong	葵涌醫院 Kwai Chung Hospital	新界葵涌醫院道 3-15 號 3-15, Kwai Chung Hospital Road, Kwai Chung, New Territories
香港 Hong Kong	東區尤德夫人那打素醫院 Pamela Youde Nethersole Eastern Hospital	香港柴灣樂民道 3 號 3 Lok Man Road, Chai Wan, Hong Kong
香港 Hong Kong	瑪麗醫院 Queen Mary Hospital	香港薄扶林道 102 號 102 Pok Fu Lam Road, Pok Fu Lam, Hong Kong
香港 Hong Kong	沙田醫院 Shatin Hospital	新界馬鞍山亞公角街 33 號 33 A Kung Kok Street, Ma On Shan, New Territories
香港 Hong Kong	大埔醫院 Tai Po Hospital	新界大埔全安路 9 號 9 Chuen On Road, Tai Po, New Territories
香港 Hong Kong	屯門醫院 Tuen Mun Hospital	新界屯門青松觀路 23 號 23 Tsing Chung Koon Road, Tuen Mun, New Territories
香港 Hong Kong	基督教聯合醫院 United Christian Hospital	九龍觀塘協和街 130 號 130 Hip Wo Street, Kwun Tong, Kowloon
澳門 Macau	仁伯爵綜合醫院 Conde S. Januário Hospital	澳門若憲馬路 Estrada do Visconde de S. Januário, Macau

重要資料:

Important Notes:

- 如被保人確診為嚴重精神病，富衛人壽保險(百慕達)有限公司(「富衛」)只會就需入住此列表所列之醫院之個案作出賠償，否則富衛保留不作出賠償的權利。有關嚴重精神病的定義，請參閱保單保款的有關部分。
 - 此列表的醫院名單會不時作出更改、更新或修訂，於富衛網頁刊載之日期將視為該修改之生效日期(不論富衛有否另外發出任何通知)。
 - 富衛已盡力確保此列表的準確性及完整性，如有任何歧異，概以中文原義為準，醫院的英文名稱僅供作參考。
 - 此列表將不時更新，客戶可於富衛網站的「客戶服務」(<https://www.fwd.com.hk/tc/support-claims/>)下載此列表的最新版本。
- FWD Life Insurance Company (Bermuda) Limited ("FWD") would pay the related claims for diagnosis of Severe Psychiatric Illness which requires in-patient hospitalization in the psychiatric unit of a designated hospitals as listed under the List. Otherwise, FWD reserves the right to not to pay the claim. Please refer to the relevant part of the Policy Provisions for the definition of Severe Psychiatric Illness.
 - The List may be varied, updated and amended from time to time, and any change shall be deemed effective as of the date of publication on FWD's website (regardless of whether any notice is separately given).
 - Whilst every attempt has been made in the preparation of the List to ensure its accuracy and completeness, in the event of any discrepancy between the English and Chinese version of the List, the Chinese version shall prevail, the hospital names in English are for reference only.
 - The List would be updated from time to time, customers can download the latest version of the List from "Customer Service" of FWD's website (<https://www.fwd.com.hk/en/support-claims/>).